
PROTOKÓŁ Nr 15 
z XV sesji Rady Miasta Marki,  

która odbyła się w dniu 30 stycznia 2008 roku 
 
O godzinie 1300 XV sesję Rady Miasta Marki otworzyła Przewodnicząca Maria Przybysz – 
Piwko. Przywitała stałych członków Rady oraz przybyłych gości. 

Obecni uczcili minutą ciszy pamięć ofiar katastrofy lotniczej samolotu Sił 
Powietrznych RP CASA C-295M w 12 Bazie Lotniczej pod Mirosławcem, która miała miejsce 
23 stycznia 2008 roku. 
Po stwierdzeniu quorum (listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załącznik 
nr 1 do protokołu) Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z XIV sesji z dnia 19 grudnia 2007 roku. 
5. Informacja z działalności Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 151). 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie budżetu Miasta Marki na 2008 rok: 

a) prezentacja projektu budżetu, 
b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
c) przedstawienie opinii Komisji Budżetowo - Gospodarczej, 
d) przedstawienie stanowiska Burmistrza, 
e) dyskusja. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu przychodów  
i wydatków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 2008 
roku (Druk nr 150). 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości  
i porządku na terenie Miasta Marki (Druk nr 143). 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 
rok 2008 (Druk nr 146). 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie programu współpracy Miasta Marki  
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego w roku 2008 (Druk nr 141). 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Strategii Mieszkaniowej Miasta Marki  
na lata 2008 – 2013 (Druk nr 144). 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
przedwstępnej umowy zamiany nieruchomości (Druk nr 147). 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr X/71/2003 Rady Miasta 
Marki z dnia 19 listopada 2003 roku w sprawie określenia opłaty targowej  
(Druk nr 142). 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieskorzystania z przysługującego Gminie 
prawa pierwokupu (Druk nr 136). 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 
bezprzetargowym nieruchomości gruntowej, stanowiącej mienie komunalne, na rzecz 
właściciela nieruchomości przyległej (Druk nr 137). 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 
bezprzetargowym nieruchomości gruntowej, stanowiącej mienie komunalne, na rzecz 
właściciela nieruchomości przyległej (Druk nr 138). 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości  
(Druk nr 139). 
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18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie  
do zasobu nieruchomości gminnych, niezabudowanej nieruchomości gruntowej  
(Druk nr 140). 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały o zmianie uchwały Nr VIII/51/2007 Rady Miasta 
Marki z dnia 23 maja 2007 roku w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie na rzecz 
Zakładu Energetycznego Warszawa Teren S.A. z siedzibą w Warszawie prawa 
użytkowania nieruchomości stanowiących własność Gminy Miasto Marki  
(Druk nr 145). 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr VIII/53/2007 Rady Miasta 
Marki z dnia 23 maja 2007 roku w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej 
(Druk nr 148). 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi Pani Katarzyny Kominek  
na działalność Ośrodka Pomocy Społecznej w Markach (Druk nr 149). 

22.Interpelacje i zapytania radnych. 
23.Sprawy różne. 
24. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Pkt 3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński złożył wniosek, aby punkt 11. porządku obrad został 
rozpatrzony jako punkt 7.  
 
Nie zostały zgłoszone uwagi do wniosku. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie wniosku. 
 
Wniosek uzyskał poparcie bezwzględnej większości głosów ustawowego składu rady, został 
przyjęty jednogłośnie.  
 
Więcej wniosków nie zgłoszono. 
 
Pkt 4. Przyjęcie protokołu z XIV sesji z dnia 19 grudnia 2007 roku. 
 
Do chwili rozpoczęcia sesji radni nie wnieśli na piśmie żadnych poprawek, ani uzupełnień                 
do protokołu, w związku z powyższym Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko 
zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu Nr 14 z XIV sesji Rady Miasta Marki          
z dnia 19 grudnia 2007  roku. 
 
Głosowanie 
za przyjęciem protokołu – 14 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 3 
W trakcie głosowania obecnych było 17. radnych. 
 
Protokół z XIV sesji Rady Miasta Marki z dnia 19 grudnia 2007 roku został przyjęty. 
 
Pkt 5. Informacja z działalności Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 151). 
 
Informacja o pracy Burmistrza od 11 grudnia 2007 roku do 21 stycznia 2008 roku stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu. 
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Burmistrz Janusz Werczyński udzielił szczegółowych odpowiedzi na pytania sformułowane 
przez radnych: 

- Jana Orłowskiego dotyczące punktu 5; 
- Tadeusza Skłodowskiego dotyczące punktów: 6, 16, 28, 31; 
- Pawła Adamczyka dotyczące punktu: 19. 

 
Pkt 6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie budżetu Miasta Marki na 2008 rok: 

a) prezentacja projektu budżetu, 
 
Projekt budżetu Miasta Marki wraz z częścią opisową i informacją o stanie mienia 
komunalnego (Druk nr 120) stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 
Burmistrz Janusz Werczyński przypomniał, że projekt budżetu na 2008 rok przekazany został 
do Biura Rady w ustawowym terminie, tj. do 15 listopada 2007 roku. 
W ocenie Burmistrza część opisowa do projektu budżetu zwiera wyczerpujące informacje,  
co pozwala na dokonanie rzeczowej i pełnej analizy projektu budżetu; zaplanowane zostały 
dochody w wysokości 58.078.822 złotych; planowane wydatki 62.334.822 złotych.  
Szczególną uwagę zwrócił m.in. na: 

- wzrost dochodów: w Dziale 700 o 11%; w Dziale 756 o 23,5%; tylko 5% wzrost 
subwencji oświatowej; 

- wzrost wydatków: o 57% na komunikację miejską; o 37% na zakup energii; o 32,5% 
na obsługę długu publicznego; o 13 % w zakresie oświaty i wychowania; o 118,3 % 
na dotacje dla niepublicznych przedszkoli; 

- planowane inwestycje: budowa sali sportowej przy Szkole Podstawowej Nr 4; 
kontynuacja rozbudowy Szkoły Podstawowej Nr 3; projekt nowego gimnazjum; 
kontynuacja rozbudowy sieci wodociągowej; kontynuacja rozbudowy oświetlenia 
ulicznego; budowa sieci kanalizacyjnej; inwestycje drogowe (ponad 2 mln zł). 

 
b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko odczytała Uchwałę Nr 264/W/07 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 14 grudnia 2007 roku      
w sprawie:  opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Marki projekcie budżetu  na 2008 
rok wraz z objaśnieniami oraz informacją o stanie mienia komunalnego; opinii o możliwości 
sfinansowania deficytu budżetu Miasta Marki przedstawionego w projekcie uchwały 
budżetowej na 2008 rok; opinii o prawidłowości prognozy kwoty Miasta Marki dołączonej do 
projektu budżetu na 2008 rok  – Uchwała Nr 264/W/07 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie wydał pozytywną opinie  
o przedłożonym projekcie budżetu na 2008 rok. 
 
 

c) przedstawienie opinii Komisji Budżetowo - Gospodarczej, 
 
Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej Filip Rżewski odczytał pozytywną 
Opinię Komisji Budżetowo – Gospodarczej o projekcie budżetu Miasta Marki na 2008 rok,  
w której stwierdził: 
„… Po analizie projektu budżetu miasta Marki na 2008 rok oraz po wysłuchaniu opinii 
wszystkich Komisji Rady, Komisja Budżetowo – Gospodarcza Rady Miasta Marki wyraża 
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jednogłośną pozytywną opinię na temat przedłożonego przez Burmistrza Miasta Marki 
projektu uchwały.” 
Opinia stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 

d) przedstawienie stanowiska Burmistrza, 
 
Burmistrz Janusz Werczyński przedstawił pismo z dnia 14 stycznia 2008 roku, w którym 
sformułował szereg propozycji poprawek do projektu budżetu na 2008 rok wynikających z: 
uwag Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie; wprowadzenia do budżetu nowych 
zadań inwestycyjnych; wprowadzenia do budżetu zmian planu wydatków bieżących. 
Pismo stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
W związku z tym, że propozycje poprawek uzyskały jednogłośną pozytywna opinię Komisji 
Budżetowo – Gospodarczej, Burmistrz złożył wniosek o przyjęcie zaproponowanych 
poprawek w jednym głosowaniu. 
 

e) dyskusja 
 
Radny Bogdan Trzemecki zaproponował, aby ewentualne wolne środki przeznaczyć na 
wykonanie projektów oświetlenia ulicznego (wskazał ul. Norwida i ul. Pieniążka). 
 
Radny Jan Orłowski sformułował pytanie dotyczące obowiązywania Uchwały w sprawie 
Wieloletniego Planu Inwestycyjnego oraz odczytał Apel do radnych w sprawie środków 
zaplanowanych na remonty budynków komunalnych (wypowiedź w formie pisemnej stanowi 
załącznik nr 7 do protokołu). 
 
W sprawie poruszonych przez radnego kwestii głos zabrali radni: Bogdan Trzemecki, 
Bogusław Dąbkowski, Maria Przybysz – Piwko oraz Burmistrz Janusz Werczyński, który  
udzielił wyczerpującej odpowiedzi. 
 
Radny Tadeusz Skłodowski powiedział, że: należy udrożnić połączenie komunikacyjne 
pomiędzy ul. Lipową i ul Dużą; budowa sieci wodociągowej powinna w całości być 
realizowana przez  Wodociąg Marecki; pozytywnie ocenił wysokość środków zaplanowanych 
w budżecie na oświatę.  
 
Burmistrz Janusz Werczyński odniósł się do wypowiedzi radnego.  
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zamknęła dyskusję i zarządziła głosowanie 
wniosku, aby  zaproponowane przez Burmistrza poprawki do budżetu Miasta Marki zostały 
przyjęte w jednym głosowaniu.  
 
Głosowanie 
za podjęciem wniosku – 19 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 2 
W trakcie głosowania obecnych było 21. radnych. 
 
Wniosek został przyjęty. 
 

 4



Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcie 
zaproponowanych przez Burmistrza, w piśmie z dnia 14 stycznia 2008 roku, poprawek do 
projektu budżetu na 2008 rok. 
 
Głosowanie 
za podjęciem poprawek – 16 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 5 
W trakcie głosowania obecnych było 21. radnych. 
 
Zaproponowane przez Burmistrza poprawki do projektu budżetu zostały przyjęte. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia 
uchwały w sprawie budżetu Miasta Marki na 2008 rok z uwzględnionymi poprawkami. 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 15 
przeciw – 1 
wstrzymujących się – 5 
W trakcie głosowania obecnych było 21. radnych. 
 
Uchwała została podjęta, otrzymała Nr XV/119/2008 i stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Pkt 7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Strategii Mieszkaniowej Miasta Marki 
na lata 2008 – 2013 (Druk nr 144). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Zastępca Burmistrza Krzysztof Wnuk przedstawił projekt uchwały. Zwrócił uwagę m.in. na  
obowiązujące akty prawne oraz zapisy dotyczące aktywnego zarządzania mieszkaniowym 
zasobem gminy.  
 
Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty          
w Druku nr 144.  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
W krótkiej dyskusji głos zabrali radni: Tadeusz Skłodowski, Bogusław Dąbkowski, Maria 
Przybysz – Piwko, Kazimierz Kędzierski oraz Zastępca Burmistrza Krzysztof Wnuk. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zamknęła dyskusję i zarządziła głosowanie  
w sprawie podjęcia uchwały w sprawie Strategii Mieszkaniowej Miasta Marki na lata 2008 – 
2013 (Druk nr 144). 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 17 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 3 
W trakcie głosowania obecnych było 20. radnych. 
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Uchwała została podjęta, otrzymała Nr XV/120/2008 i stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Pkt 8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu przychodów  
i wydatków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 2008 
roku (Druk nr 150). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński poinformował, że zgodnie z uwagami Regionalnej Izby 
Obrachunkowej Rada Miasta jest zobowiązana do podjęcia odrębnej uchwały w zakresie 
dochodów i wydatków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. 
 
Komisja Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty w Druku nr 150.  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
W tym punkcie porządku obrad głos zabrał radny Jan Orłowski.  
 
Nie została podjęta dyskusja. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia 
uchwały w sprawie zatwierdzenia planu przychodów i wydatków Gminnego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 2008 roku (Druk nr 150). 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 20 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
W trakcie głosowania obecnych było 20. radnych. 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr XV/121/2008 i stanowi załącznik nr 15 
do protokołu. 
 
Pkt 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości  
i porządku na terenie Miasta Marki (Druk nr 143). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński zaprezentował projekt uchwały. Zwrócił uwagę na zapisy 
dotyczące: wymagań w zakresie utrzymania czystości i porządku na terenie nieruchomości; 
rodzaju i minimalnej pojemności urządzeń przeznaczonych do zbierania odpadów 
komunalnych i gromadzenia nieczystości ciekłych na terenie nieruchomości; rodzaju  
i minimalnej pojemności urządzeń przeznaczonych do zbierania odpadów komunalnych  
w miejscach i na drogach publicznych; zasad rozmieszczenia urządzeń przeznaczonych  
do zbierania odpadów i gromadzenia nieczystości płynnych; obowiązków w zakresie 
podpisania umów. 
 
Komisja Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty w Druku nr 143.  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
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W dyskusji głos zabrali radni: Tadeusz Pasternak, Paweł Chojnowski, Filip Rżewski, Paweł 
Adamczyk, Tadeusz Skłodowski, Maria Przybysz – Piwko, Grzegorz Młodzianowski, 
Bogusław Dąbkowski, Jan Orłowski, Marek Mańk oraz Burmistrz Janusz Werczyński   
W wyniku dyskusji ustalono następujące autopoprawki do projektu uchwały: 

1. w § 3 pkt 9) zapisać w brzmieniu: „uprzątanie niezwłocznie po opadach z chodnika 
bezpośrednio przyległego do nieruchomości błota, śniegu i lodu (przy czym należy  
to realizować w sposób nie zakłócający ruchu pieszych i pojazdów), oraz posypanie 
piaskiem chodnika; uprzątnięte z chodnika błoto, śnieg, lód należy złożyć na skraju 
chodnika, tak by mogły je sprzątnąć służby utrzymujące w stanie czystości jezdnię,”  

2. w § 6 ust. 2 słowa „na 20 osób” zastąpić słowami „na 50 osób”, 
3. w § 7 ust. 3 po słowie „zlokalizowane” dopisać słowa „zgodnie z przepisami prawa 

budowlanego”, 
4. w § 9 wykreślić  ust. 4, 
5. w § 10 ust. 10 wykreślić słowa „zawarcia przez właścicieli nieruchomości umów  

na usługi”, 
6. w § 11 ust. 1 pkt 1, 2 i 7 wykreślić słowa „odbierane są” 
7. w § 12 ust. 6 wykreślić słowa „z którymi podpisał umowę” 
8. w § 12 ust. 8 wykreślić słowa „Pojazdy, o których mowa wyżej, winny być myte 

codziennie” 
9. w § 18 wykreślić słowo „tylko” 

 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zamknęła dyskusję i zarządziła głosowanie  
w sprawie podjęcia uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku  
na terenie Miasta Marki (Druk nr 143) wraz z autopoprawkami. 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 20 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
W trakcie głosowania obecnych było 20. radnych. 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr XV/122/2008 i stanowi załącznik nr 18 
do protokołu. 
 
Pkt 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 
2008 (Druk nr 146). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński przedstawił projekt uchwały; program opiera się na przepisach 
ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi oraz ustawy  
o przeciwdziałaniu narkomanii; udział w realizacji programów mają przede wszystkim 
Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Ośrodek Pomocy Społecznej, 
Policja, Szkoły, placówki oświatowe, izby wytrzeźwień. 
 
Komisja Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty w Druku nr 146.  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
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W tym punkcie porządku obrad nie została podjęta dyskusja. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia 
uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2008 (Druk nr 146). 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 19 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
W trakcie głosowania obecnych było 19. radnych. 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr XV/123/2008 i stanowi załącznik nr 21 
do protokołu. 
 
Pkt 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie programu współpracy Miasta Marki  
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego w roku 2008 (Druk nr 141). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński zaprezentował projekt uchwały; zwrócił uwagę na nowy zapis 
dotyczący zapobiegania bezdomności zwierząt.  
 
Komisja Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty w Druku nr 141.  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 
 
W tym punkcie porządku obrad głos zabrali radny Tadeusz Skłodowski oraz Przewodnicząca 
Maria Przybysz – Piwko. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia 
uchwały w sprawie programu współpracy Miasta Marki z organizacjami pozarządowymi oraz 
innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku 2008  
(Druk nr 141). 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 18 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 2 
W trakcie głosowania obecnych było 20. radnych. 
 
Uchwała została podjęta, otrzymała Nr XV/124/2008 i stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 
 
Pkt 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
przedwstępnej umowy zamiany nieruchomości (Druk nr 147). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 
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Burmistrz Janusz Werczyński poinformował, że projekt uchwały odzwierciedla ustalenia 
Zespołu Negocjacyjnego powołanego przez Komisję Budżetowo – Gospodarczą do  
przeprowadzenia negocjacji z firmą Orange Development sp. z o.o. dotyczące ram 
przedwstępnej umowy zamiany nieruchomości. 
 
Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty          
w Druku nr 147.  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 
 
Radny Tadeusz Pasternak złożył wniosek w sprawie określenia w uchwale dodatkowych 
warunków umowy oraz wprowadzenia zapisu, że „…projekt takiej umowy winien być 
zaopiniowany przez Radę Miasta.” Wniosek stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 
Radny zapewnił, że nie jest przeciwny podjęciu tej uchwały, ponieważ jest ona korzystna dla 
miasta. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński wyjaśnił, że projekt uchwały zawarty w Druku 147 dotyczy 
zawarcia umowy przedwstępnej, natomiast zawarcie umowy zamiany będzie wymagało 
odrębnej uchwały.  
W związku z tym, że firma Orange Development sp. z o.o. zmieniła nazwę na Beatrix  
sp. z o.o. Burmistrz zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały (kopia pisma w tej sprawie 
stanowi załącznik nr 28 do protokołu). 
 
Radny Tadeusz Skłodowski (członek Zespołu Negocjacyjnego) powiedział, że jego zdaniem 
firma Orange Development sp. z o.o. w swoim piśmie powołuje się na ustalenia, których nie 
było. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński wyraził zaniepokojenie zaistniałą sytuacją (burmistrz nie brał 
udziału w negocjacjach); przypomniał, że firma Orange Development w dniu 4.12.2007 
skierowała do Komisji Budżetowo – Gospodarczej pismo, z którym Komisja zapoznała się  
i uznała, że odzwierciedla ono ustalenia dokonane przez Zespół Negocjacyjny; na podstawie 
stanowiska Komisji przygotowany został projekt uchwały (kopia pisma stanowi załącznik  
nr 29 do protokołu). 
 
Radny Paweł Adamczyk (członek Zespołu Negocjacyjnego) przypomniał etapy negocjacji, 
według niego treść pisma Orange Development sp. z o.o. jest zgodna z ustaleniami. 
 
W dyskusji głos zabrali również: radny Kazimierz Kędzierski oraz radny Marek Mańk 
(członek Zespołu Negocjacyjnego), który zgodził się z wypowiedzią radnego Pawła 
Adamczyka. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej Filip Rżewski odczytał fragment 
protokołu nr 23 z dnia 10 grudnia 2007 roku dotyczący omawianej kwestii „Komisja 
Budżetowo – Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie zaakceptowała przedstawione warunki 
oraz upoważniła Burmistrza do przygotowania projektu uchwały w sprawie zawarcia 
przedwstępnej umowy zamiany nieruchomości.” 
Wyciąg z protokołu Nr 23 stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zamknęła dyskusję i zarządziła głosowanie  
w sprawie podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przedwstępnej umowy 
zamiany nieruchomości (Druk nr 147). 
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Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 17 
przeciw – 1 
wstrzymujących się – 1 
W trakcie głosowania obecnych było 19. radnych. 
 
Uchwała została podjęta, otrzymała Nr XV/125/2008 i stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 
 
Pkt 13. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr X/71/2003 Rady Miasta 
Marki z dnia 19 listopada 2003 roku w sprawie określenia opłaty targowej  
(Druk nr 142). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński poinformował, że zmiana dotyczy wysokości wynagrodzenia 
inkasenta; proponowana jest prowizja w wysokości 25% od pobranej kwoty opłaty targowej.  
 
Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty          
w Druku nr 142.  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 
 
W dyskusji głos zabrali radni: Jan Orłowski (wypowiedź w formie pisemnej stanowi 
załącznik nr 34), Ryszard Korotko, Tadeusz Skłodowski, Maria Przybysz – Piwko, Paweł 
Adamczyk, Marek Mańk oraz Burmistrz Janusz Werczyński. 
 
Radny Jan Orłowski złożył wniosek o odrzucenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę  
nr X/71/2003 Rady Miasta Marki z dnia 19 listopada 2003 roku w sprawie określenia opłaty 
targowej (Druk nr 142). 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie wniosku. 
 
Głosowanie 
za przyjęciem wniosku – 1 
przeciw – 13 
wstrzymujących się – 5 
W trakcie głosowania obecnych było 19. radnych. 
 
Wniosek został odrzucony. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zamknęła dyskusję i zarządziła głosowanie  
w sprawie podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę nr X/71/2003 Rady Miasta Marki z dnia  
19 listopada 2003 roku w sprawie określenia opłaty targowej (Druk nr 142). 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 14 
przeciw – 1 
wstrzymujących się – 4 
W trakcie głosowania obecnych było 19. radnych. 
 
Uchwała została podjęta, otrzymała Nr XV/126/2008 i stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 
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Pkt 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieskorzystania z przysługującego 
Gminie prawa pierwokupu (Druk nr 136). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński poinformował, że projekt uchwały dotyczy działek: nr ewid. 
73/5 o pow. 4257m2, nr ewid. 73/8 o pow. 51567 m2 oraz nr ewid. 42 o pow. 1841 m2  
w obrębie 3-05. Nieruchomości nie są przeznaczone na realizację celów publicznych. 
 
Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty          
w Druku nr 136. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 
 
Radny Ryszard Korotko złożył wniosek o niepodejmowanie uchwały w sprawie  
nieskorzystania z przysługującego Gminie prawa pierwokupu (Druk nr 136). 
Wniosek w formie pisemnej stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 
 
W dyskusji głos zabrali radni: Bogdan Trzemecki, Ryszard Korotko, Tadeusz Skłodowski, 
Kazimierz Kędzierski, Maria Przybysz – Piwko, Jan Orłowski oraz Radca Prawny Krystyna 
Gonciarz i Burmistrz Janusz Werczyński, który udzielił szczegółowych informacji 
dotyczących ww. projektu uchwały. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie wniosku. 
 
Głosowanie 
za przyjęciem wniosku – 6 
przeciw – 9 
wstrzymujących się – 4 
W trakcie głosowania obecnych było 19. radnych. 
 
Wniosek został odrzucony. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zamknęła dyskusję i zarządziła głosowanie  
w sprawie podjęcia uchwały w sprawie nieskorzystania z przysługującego Gminie prawa 
pierwokupu (Druk nr 136). 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 10 
przeciw – 4 
wstrzymujących się – 4 
Radny Tadeusz Skłodowski nie wziął udziału w głosowaniu. 
W trakcie głosowania obecnych było 19. radnych. 
 
Uchwała została podjęta, otrzymała Nr XV/127/2008 i stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 
 
Pkt 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 
bezprzetargowym nieruchomości gruntowej, stanowiącej mienie komunalne, na rzecz 
właściciela nieruchomości przyległej (Druk nr 137). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 40 do protokołu. 
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Burmistrz Janusz Werczyński omówił dwa projekty uchwał zawarte w Drukach: 

• nr 137 dotyczący działki nr 115/1 w obrębie 5-02 o pow. 185 m2 przy ul. Kołłątaja,  
• nr 138 dotyczący działki nr 115/2 w obrębie 5-02 o pow. 210 m2 przy ul. Kołłątaja. 

 
Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty          
w Druku nr 137. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 
 
Nie został podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zrządziła głosowanie w sprawie podjęcia 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym nieruchomości 
gruntowej, stanowiącej mienie komunalne, na rzecz właściciela nieruchomości przyległej 
(Druk nr 137). 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 18 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
W trakcie głosowania obecnych było 18 radnych. 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr XV/128/2008 i stanowi załącznik nr 42 
do protokołu. 
 
Pkt 16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 
bezprzetargowym nieruchomości gruntowej, stanowiącej mienie komunalne, na rzecz 
właściciela nieruchomości przyległej (Druk nr 138). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 43 do protokołu. 
 
Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty          
w Druku nr 138. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 44 do protokołu. 
 
Nie został podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zrządziła głosowanie w sprawie podjęcia 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym nieruchomości 
gruntowej, stanowiącej mienie komunalne, na rzecz właściciela nieruchomości przyległej 
(Druk nr 138). 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 17 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
Radny Paweł Adamczyk nie wziął udziału w głosowaniu. 
W trakcie głosowania obecnych było 18. radnych. 
 
Uchwała została podjęta, otrzymała Nr XV/129/2008 i stanowi załącznik nr 45 do protokołu. 
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Pkt 17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 
nieruchomości (Druk nr 139). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 46 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński omówił projekt uchwały; nieruchomości stanowiące własność 
osób fizycznych oznaczone w ewidencji gruntów jako działki nr ewid.: 52/1 o pow. 835m2  
i 53/8 o pow. 213 m2 w obrębie 1-12 przeznaczone są w Miejscowym Planie 
Zagospodarowania Przestrzennego miasta „Marki III” pod gminną drogę publiczną,  
ul. Królowej Marysieńki 73 KUD. 
 
Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty          
w Druku nr 139. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 47 do protokołu. 
 
Nie został podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zrządziła głosowanie w sprawie podjęcia 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości (Druk nr 139). 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 18 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
W trakcie głosowania obecnych było 18. radnych. 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr XV/130/2008 i stanowi załącznik nr 48 
do protokołu. 
 
Pkt 18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie  
do zasobu nieruchomości gminnych, niezabudowanej nieruchomości gruntowej  
(Druk nr 140). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 49 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński omówił projekt uchwały; nieruchomość stanowiąca własność 
osób fizycznych oznaczona w ewidencji gruntów jako działka nr ewid. 170 o pow. 386 m2  
w obrębie 5-08 przeznaczona jest w Miejscowym Planie Zagospodarowania Przestrzennego 
Południowej części miasta Marki pod gminne drogi publiczne, ul. Piotra Skargi  
i ul. Kościuszki. 
 
Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty          
w Druku nr 140. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 50 do protokołu. 
 
Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zrządziła głosowanie w sprawie podjęcia 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie do zasobu nieruchomości 
gminnych, niezabudowanej nieruchomości gruntowej (Druk nr 140). 
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Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 17 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
Radny Tadeusz Pasternak nie wziął udziału w głosowaniu. 
W trakcie głosowania obecnych było 18. radnych. 
 
Uchwała została podjęta, otrzymała Nr XV/131/2008 i stanowi załącznik nr 51 do protokołu. 
 
Pkt 19. Rozpatrzenie projektu uchwały o zmianie uchwały Nr VIII/51/2007 Rady Miasta 
Marki z dnia 23 maja 2007 roku w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie na rzecz 
Zakładu Energetycznego Warszawa Teren S.A. z siedzibą w Warszawie prawa 
użytkowania nieruchomości stanowiących własność Gminy Miasto Marki (Druk nr 145). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 52 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński przedstawił projekt uchwały i jednocześnie zgłosił dwie 
autopoprawki: 

1. ze względu na zmianę nazwy firmy w § 1  jako pkt 1) zapisać: „tytuł uchwały 
otrzymuje brzmienie: „Uchwała Nr VIII/51/2007 Rady Miasta Marki z dnia 23 maja 
2007 roku w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie na rzecz ZEW-T Dystrybucja 
sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie prawa użytkowania nieruchomości stanowiących 
własność Miasta Marki””.  

2. w pkt 2) § 1  projektu uchwały słowa „…Klubu Sportowego MARCOVIA 2000 …” 
zastąpić słowami: „…obiektu sportowego …”. 

 
Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty          
w Druku nr 145. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 53 do protokołu. 
 
W tym punkcie porządku obrad dyskusja nie został podjęta. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zrządziła głosowanie w sprawie podjęcia 
uchwały o zmianie uchwały Nr VIII/51/2007 Rady Miasta Marki z dnia 23 maja 2007 roku  
w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie na rzecz Zakładu Energetycznego Warszawa 
Teren S.A. z siedzibą w Warszawie prawa użytkowania nieruchomości stanowiących 
własność Gminy Miasto Marki (Druk nr 145) z uwzględnieniem poprawek. 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 18 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 1 
W trakcie głosowania obecnych było 19. radnych. 
 
Uchwała została podjęta, otrzymała Nr XV/132/2008 i stanowi załącznik nr 54 do protokołu. 
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Pkt 20. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr VIII/53/2007 Rady 
Miasta Marki z dnia 23 maja 2007 roku w sprawie powołania doraźnej Komisji 
Statutowej (Druk nr 148). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 55 do protokołu. 
 
Członek doraźnej Komisji Statutowej Filip Rżewski przedstawił projekt uchwały – zmiana  
dotyczy przedłużenia terminu działania Komisji do dnia 31 marca 2008 roku.   
 
W krótkiej dyskusji głos zabrali radni: Elżbieta Brzozowska, Filip Rżewski i Jan Orłowski. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński na wniosek radnego Marka Szczepanowskiego zobowiązał  
się do przygotowania danych dotyczących kosztów działania doraźnej Komisji Statutowej. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zamknęła dyskusję i zrządziła głosowanie  
w sprawie podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę nr VIII/53/2007 Rady Miasta Marki z dnia 
23 maja 2007 roku w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej (Druk nr 148). 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 12 
przeciw – 2 
wstrzymujących się – 5 
W trakcie głosowania obecnych było 19. radnych. 
 
Uchwała została podjęta, otrzymała Nr XV/133/2008 i stanowi załącznik nr 56 do protokołu. 
 
Pkt 21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi Pani Katarzyny Kominek  
na działalność Ośrodka Pomocy Społecznej w Markach (Druk nr 149). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 57 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Izabela Brzezińska odczytała projekt uchwały wraz  
z uzasadnieniem. 
 
Radny Filip Rżewski złożył wniosek, aby nie publikować w BIP fragmentu nagrania, gdzie 
czytane było uzasadnienie do projektu uchwały, ponieważ zawiera ono dane „wrażliwe 
społecznie” oraz dane osobowe. 
 
Rada Miasta przez aklamację  zaakceptowała ww. wniosek. 
 
Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zrządziła głosowanie w sprawie podjęcia 
uchwały w sprawie skargi Pani Katarzyny Kominek na działalność Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Markach (Druk nr 149). 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 14 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 3 
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W trakcie głosowania obecnych było 17. radnych. 
 
Uchwała została podjęta, otrzymała Nr XV/134/2008 i stanowi załącznik nr 58 do protokołu. 
 
Pkt 22. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Nie wpłynęła żadna interpelacja.  
 

1. Radna Elżbieta Brzozowska zapytała, czy można wyciągnąć konsekwencje  
w stosunku do radnych, którzy bez usprawiedliwienia wychodzą z sesji,  
czy z posiedzeń komisji. 

  
Radny Jan Orłowski powiedział, że w trakcie prac doraźnej Komisji Statutowej był 
rozważany ten problem, ale nie udało się sprecyzować stosownego zapisu w Statucie Miasta 
Marki. 
 
Na tym zakończono dyskusję. 
 

2. Radny Jan Orłowski zapytał, czy istnieją przepisy dotyczące funkcjonowania 
targowisk, np. regulaminy? (wypowiedź w formie pisemnej stanowi załącznik nr 59 
do protokołu). 

 
Burmistrz Janusz Werczyński odpowiedział, że Regulaminy funkcjonowania targowisk 
zostały uchwalone w latach 90-tych. 
 
Na tym zakończono dyskusję. 
 

3. Radny Ryszard Korotko zapytał, dlaczego Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Opieki 
Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska Elżbieta Brzozowska 
„…nie poinformowała o podejrzeniu sepsy w Zespole Szkół nr 2 na posiedzeniu 
Komisji w dniu 23 stycznia; taka informacja radnym powinna być przekazana tym 
bardziej, że gazeta „Echo” podała informacje o spotkaniu przedstawicieli Mareckiego 
Ośrodka Zdrowia, Sanepidu i Burmistrza, w trakcie której odbyła się prelekcja na 
temat sepsy, przekazane zostały przez Sanepid informacje, wyświetlony został film 
oraz informacja o tym, że film na temat sepsy będzie przekazany do każdej ze szkół  
i uczniowie będą mogli się z tym zapoznać; dla mnie takie postępowanie świadczy  
o lekceważeniu problemów, jakimi powinna zajmować się pani Elżbieta Brzozowska, 
jako Przewodnicząca Komisji Zdrowia; (…) według mnie pani Brzozowska nie nadaje 
się na Przewodniczącą Komisji Zdrowia…” 

 
Przewodnicząca Komisji Elżbieta Brzozowska zakomunikowała, że radny Ryszard Korotko 
po raz kolejny porusza kwestię obowiązków Przewodniczącego Komisji, choć już 
wielokrotnie było to wyjaśniane; dodała, że w trakcie posiedzenia Komisji nie wiedziała  
o podejrzeniu zachorowania na sepsę.  
 
Burmistrz Janusz Werczyński powiedział, że w chwili, gdy dowiedział się o podejrzeniu 
zachorowania na sepsę jednego z uczniów Zespołu Szkół nr 2 zajął się sprawą, ale nie 
poinformował o tym Przewodniczącej Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa 
Publicznego i Ochrony Środowiska; Burmistrz stwierdził, że informację o podejrzeniu 
zachorowania na sepsę przekazał do Niepublicznych Zakładów Opieki Zdrowotnej 
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funkcjonujących na terenie Marek, w tym do NZOZ „Eskulap”; radny Ryszard Korotko  
w trakcie posiedzenia Komisji mógł poruszyć tę kwestię.  
 
Na tym zakończono dyskusję. 
 
Pkt 23. Sprawy różne. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko przedstawiła: 

1) pismo Okręgowej Komisji Egzaminacyjnej w Warszawie w sprawie wyboru 
przedstawicieli Rady Miasta, którzy będą pełnić funkcję obserwatora podczas 
sprawdzianu oraz egzaminu gimnazjalnego w roku szkolnym 2007/2008 (kopia pisma 
stanowi załącznik nr 60 do protokołu); Przewodnicząca Rady skierowała pismo  
do Komisji Oświaty, Kultury i Sportu; 

2) pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 1 w Markach z dnia 28 stycznia br.  
w sprawie zabezpieczenia niezbędnych remontów w roku 2008 (kopia pisma stanowi 
załącznik nr 61 do protokołu); 

3) Obwieszczenie Wojewody Mazowieckiego o wszczęciu postępowania 
administracyjnego na wniosek Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad  
w Warszawie w sprawie o wydanie decyzji o lokalizacji dla inwestycji polegającej na 
budowie drogi ekspresowej S-8 w ciągu drogi krajowej nr 8 na odcinku: Al. Prymasa 
Tysiąclecia w Warszawie – ul. Piłsudskiego w Markach wraz z niezbędną 
infrastrukturą techniczną (kopia obwieszczenia stanowi załącznik nr 62 do protokołu); 

4) pismo Pani Wiesławy Lipczyńskiej z Warszawy w sprawie przyznania 
„comiesięcznego pokarmu dla zwierząt (puszki)” w przytulisku w Markach oraz 
stanowisko Wydziału Ochrony Środowiska, Gospodarki Wodnej i Rolnictwa Urzędu 
Miasta (kopie pism stanowią załącznik nr 63 do protokołu); Przewodnicząca Rady 
skierowała pismo do Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa 
Publicznego i Ochrony Środowiska;  

5) Zaproszenie Zarządu Koła Miejskiego Polskiego Związku Wędkarskiego nr 14 w 
Markach na zebranie Sprawozdawcze (pismo stanowi załącznik nr 64 do protokołu); 

6) Skargę Pana Jerzego Grabowskiego na Burmistrza Miasta Marki, która wpłynęła  
z Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego w Warszawie (kopia skargi stanowi 
załącznik nr 65 do protokołu); Przewodnicząca Rady skierowała skargę do Komisji 
Rewizyjnej Rady Miasta; 

7) pismo pana Leszka Pawłowskiego w sprawie udzielenia informacji o aktualnym  
i projektowanym przeznaczeniu działki oraz udzieloną odpowiedź (kopie pism 
stanowią załącznik nr 66 do protokołu); 

8) pismo państwa Beczek w sprawie poszerzenia ulicy Krakowskiej w Markach (kopia 
pisma oraz notatka Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Planowania 
Przestrzennego stanowią załącznik nr 67 do protokołu); 

9) pismo pani Alicji Grabowskiej dotyczące „wyrażenie zgody na pozwolenie warunków 
zabudowy” (kopia pisma stanowi załącznik nr 68 do protokołu); 

10) pismo Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych w Warszawie w sprawie 
zaopiniowana wniosku o uznanie lasów za ochronne (kopia pisma stanowi załącznik 
nr 69 do protokołu); 

11) Sprawozdanie z Pracy Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa 
Publicznego i Ochrony Środowiska Rady Miasta Marki od 14 grudnia 2006 roku  
do 31 grudnia 2007 roku – Sprawozdanie stanowi załącznik nr 70 do protokołu. 
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12) Plan Pracy Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego  
i Ochrony Środowiska Rady Miasta Marki na 2008 rok – Plan Pracy stanowi załącznik 
nr 71 do protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko poinformowała, że w dniu 20 lutego br.  
w godzinach 1200 – 1600 w sali obrad Urzędu Miasta Marki odbędzie się szkolenie z zakresu 
ochrony danych osobowych i dostępu do informacji publicznej.  
Przewodnicząca zwróciła się do radnych z prośbą o sformułowanie pytań, które zostaną 
skierowane (drogą elektroniczną) do osoby prowadzącej szkolenie. 
 
Pkt 24. Zamknięcie posiedzenia. 
 
O godzinie 2000  Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zamknęła XV sesję Rady 
Miasta Marki. 
 
 
protokołowała 
Małgorzata Mincberg 

Przewodnicząca Rady Miasta Marki: Maria Przybysz-Piwko 
 
 
 


